
 

Bestyrelsesmøde – tirsdag d. 6. oktober 2020, kl.19.00 

Klublokalet/bestyrelseslokalet 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2020 

Bekræftet: Magnus, Kent, Claus, Georg, Jan  

Afbud: Thomas, Inge-Merete 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af seneste referat  

1. Referat 9.9. - Godkendt 

2. Referat fra generalforsamling? 

1. Kruse og Claus har begge taget referat – Kruse færdiggør. 

 

3. Konstituering af 2020 bestyrelse 

1. Formand: Jan Hvidberg 

Næstformand: Kent Kølvig 

Kasserer: Inge-Merete Kærgaard 

Sekretær: Thomas Kruse 

Medlemmer: 

Georg Jensen 

Claus Kærgaard 

Magnus Overgaard 

 

4. Opdatering på DGU aftale – JH 

1. DIF og DGU har nu godkendt aftalen, møde med underskrivelse med IGC 

 

5. IGK 2021 

1. Hvad skal vi som klub? 

2. 2 sporet arbejde – Center/Klub fokus 

3. Samarbejde Klub/Center/Klubber i klubben 

1. Opstartsmøde med udvalg - gen-introduktion til værktøjer 

2. Planlægningsmøde med center - forventningsafstemning 



3. Vigtigste fokus for oktober til marts er en visionsplan for 2021 som 

fremlægges på generalforsamlingen 2021 af hele bestyrelsen 

 

Bestyrelsen er enige om at planlægningen af 2021 sæsonen har højeste 

prioritet frem mod generalforsamlingen i marts, arbejdet igangsættes på 

næste møde. Fokus på udlicitering til udvalgene og involvering af disse. 

6. Skal suppleanter med til bestyrelsesmøder? (Punkt fra generalforsamlingen) 

1. Enig bestyrelse mener ikke det er relevant 

 

7. Økonomi  

1. Træning 2020 – Bestyrelsen enige om at betale for J.E.’s timer, som et ekstra 

tilskud til junior træningen. Ud fra juniorernes budget. 

 

8. Næste møde  

1. Tine og Kaare er blevet bedt om at finde en dato de næste 1-3 uger hvor de 

kan deltage. Forretningsudvalget tager dette møde 

2. Næste bestyrelsesmøde omkring opgaver til udvalg indenfor de næste 14 dage 

 

9. Eventuelt 
1. Det blev bemærket af rammen med Stanleys polo var taget ned og erstattet 

med et resultat fra en privat golfturnering. 
Bestyrelsen havde en debat om dette og blev enige om man ikke kunne fjerne 
den uden bestyrelsens godkendelse, da en tidligere bestyrelse har godkendt 
det, samt at resultater af private turneringer ikke hører hjemme i klublokalet. 


